
注:

1936A（YYWWFF）编码规则：
YY代表年份。过去两年的数字。“WW”代表日历周。k (01 ~ 52)
“F”代表工厂。
对于不同工厂生产的产品，出厂代码应以日期代码后的后缀形式显示。工厂代码是1个大写字母。从A开始，按字母顺序递增。
例如:A SKU是在两个工厂(工厂Abc和工厂Efg)同时生产的，Abc的工厂代码应该是A(工厂Efg的工厂代码应该是B)， Abc的日期
代码应该是1209A，工厂Efg的日期代码应该是1209B。

“YY” stands for year. 2 digital numeral for the last 2 numbers of year. “WW” stands for Calendar wee.k (01 ~ 52)
“F” stands for factory.
For the products which are produced in different factory, factory code should be shown as suffix after date code. Factory code is 1 capital letter. 
Start from A and increase alphabetically. 
For example: A SKU is manufactured at 2 factories (factory Abc and factory Efg) at the same time, factory code for Abc should be A (factory code
for Efg should be B), and date code for Abc should be 1209A and date code of factory Efg should be 1209B.
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1.商标别上增加“TM”字符

镭雕颜色：Cool Gray 6 C
镭雕效果示意


